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1. Питање постављено Федералном министарству финансија – „Колико је износила 

дознака Министарства бранилаца Федерације за шести мјесец 2012, с посебним 

нагласком на исплату корисницима по основу стечених права, те колика је исплата 

ревизорским тимовима и свима који су ангажовани по уговору о дјелу? Ради 

поређења финансијских издатака, подаци су ми потребни и за 12. мјесец 2011. 

године.“ 

2. Питање постављено Федералном министарству за питања бранилаца и инвалида 

домовинског рата – „У којем пословничком, подзаконском или законском акту сте 

нашли упориште за доношење Наредбе о приоритетима у поступку ревизије од 04. 

07. 2012. године, затим колико је изведено корисника права од почетка ревизије до 

30. 06. 2012. и то по компонентама? Који су финансијски ефекти досадашње 

ревизије, те ко по закону планира ревизију?“ 
 


